## TAIPEI ECONOMIC AND CULTURAL OFFICE IN CANADA 駐加拿大台北經濟文化代表處

Venerable Abbess Yung Ku
Fo Guang Shan Temple of Ottawa
6688 Franktown Road
Richmond Ontario Canada K0A 2Z0

February 27, 2023

Ref: CAN23074

Dear Venerable Abbess Yung Ku and Members of the Fo Guang Shan Temple of Ottawa,

I am deeply saddened to learn of the passing of the Venerable Master Hsing Yun. My thoughts and condolences are with the entire Fo Guang Shan community, as we mourn the loss of a great spiritual leader.

Venerable Master Hsing Yun devoted a lifetime to the promotion of Humanistic Buddhism, education, and charity. He made a profound impact on Taiwan and the world with his teachings encouraging gratitude, harmony and good deeds, leaving a lasting legacy for generations to come.

I would like to thank the Fo Guang Shan Temple of Ottawa for being a shining example in honouring the service and sacrifice preached by the Venerable Master Hsing Yun. May his wisdom and vision continue to guide us all toward a more compassionate and peaceful world.

Yours sincerely,

Harry Ho-jen Tseng

Representative

## TAIPEI ECONOMIC AND CULTURAL OFFICE, CANADA 駐加拿大台北經濟文化代表處

渥太華佛光山住持永固法師大鑒:

聞佛光山開山星雲大師圓寂,深感痛惜,謹致深切悼念。

星雲大師畢生致力於弘揚人間佛教,心繫教育,濟弱扶貧,提倡人心向善,深得普世尊崇,無限緬懷。

大師般若智慧,如佛光照耀,啟迪眾生。渥太華佛光山乃實踐其教誨之最佳典範,使法脈永續,慧燈不息,謹申致崇高敬意,至誠祈願大師慈悲奉獻永存世人心中。

駐加拿大台北經濟文化代表處代表 曾厚仁 敬悼